
E-cigaretter har i perioder hjulpet mig til ikke at ryge rigtige cigaretter... 

De store giganter styrer jo Danmark.. Nicorette er jo det samme, bare mere giftigt!! Det er jo 

latterligt. Hvorfor skal iværksættere straffes?? Og cannabis er også ulovligt.. uha det er farligt.. men 

vi må gerne smadre vores lever og hjerneceller til døde med store mængder alkohol. Latterligt. 

Jeg elsker mit land.. men giganterne har alt for meget indflydelse. Ligesom at medicinal industrien 

forhindrer helbredende urter i at komme frem.. og forhindrer alternative behandlinger i at komme 

frem, selvom det virker!! Usmageligt, virkelig!  
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